

INSTALLATION INSTRUCTIONS

تعليمات التركيب

LED Flood Light Luminaire (CCT Tunable)

وحدة إضاءة كشاف ليد (متغيرة الألوان)

Atentions:

- Luminaire should be installed by professional electrician.
- Check the power switch has been turned off.
- Please read this user guide carefully before installation and keep for future reference.
- The external flexible cable or cord of this luminaire cannot be replaced, if the cord is damaged, the luminaire shall be destroyed.
- The light source of this luminaire is not replaceable, when the light source reaches its end of life the whole luminaire shall be replaced.
- Terminal block not included. Installation must be carried out by a qualified technician.

تنبيهات:

- يجب أن يتم تثبيت وحدة الإنارة بواسطة كهربائي محترف.
- تحقق من إغلاق مفتاح التشغيل.
- يرجى قراءة دليل المستخدم بعناية قبل التثبيت، والاحتفاظ به للرجوع إليه في المستقبل.
- لا يمكن استبدال الكابل أو السلك الخارجي المرن لوحدة الإنارة هذه، في حالة تلف السلك، يجب تغيير وحدة الإنارة.
- مصدر الضوء لهذه الإنارة غير قابل للاستبدال، عندما يصل مصدر الضوء إلى نهاية عمره، يجب استبدال الإنارة بأكملها.
- المنتج لا يتضمن صندوق التوصيل، يجب أن يتم التثبيت من قبل فني مؤهل.

Model	ILS200FLL8CCT01	الموديل	ILS200FLL8CCT01
Power	200W	القدرة	٢٠٠ واط
Input Voltage & Frequency	AC220-240V,50/60Hz	الجهد الكهربائي والتردد	تيار متردد ٢٢٠-٢٤٠ فولت، ٥٠/٦٠ هيرتز
IP	65	درجة الحماية	٦٥
TA	-20°C~45°C	درجة الحرارة	-٢٠~٤٥ درجة

INSTALLATION STEPS

خطوات التثبيت

1

2

Drill holes at the installation location according to the size of the bracket installation hole and the size of the expansion screw
قم بعمل ثقب في مكان التركيب وفقاً لمقاس فتحة تركيب الحامل وحجم برغي التوسيع

3

Insert the expansion screw and install the Luminaire
قم بإدخال سداة التوسيع وقم بربط البراغي بإحكام ثم قم بتثبيت وحدة الإنارة

4

Use waterproof terminal to connect the wires
استخدم صندوق توصيل مقاوم للماء لتوصيل الأسلاك

This product includes the following:

- Screws.
- Fischer.

هذا المنتج يحتوي على:

- براغي.
- فيشر.